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Dr. Szili I atalln
az Országié Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony:

„Tdpraogastj a Péaazügynainsz#érisars a Budapesti Közlekedési SzöI gittség anegadukulaisá
iletve az úrgyneveze#Jt közös béaktreaiszeE bevezetésén Budapest és küarsyédkése?" címmel a
Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba Pénzügymini-qzterhez .
A kérdésre a választ, írásban kérem .

Tesztelt Miniszter úr!

Az eű szocialista kormánv tagjai több alkalommal is kijelentették, hogy a varosi
tőmegközlekedés feltételeixs javítani kívánnak. A kormányprogram nem tartalmaz konkrét
elemeket ezen a területen sem. Csillag István a GP2dasági és Közlekedési Miniszter is
kinyilvánította, hogy fontosnak tartja a Budapesti Közlekedési Szövetség létrejöttét, és első
lépésként a közős bérletrendszer bevezetés-a . Ismeretes, hogy Demszky Gábor
Főpolgármester 2002 tavaszán a~~Al az índokkal nem egyezett bele a k4zQs bérletrendszer
bevezetésébe, hogy a tömegközlekedés finanszírozása nem megoldott . Több javaslatot is tett
hogy finanszírozhatnájobban a kormány a tőmegközlekedést, illetve hogyan adhatna
adökedvezméxtyeket a helyi tStnegközlekedés részére .
Kérdésem a Miniszter Urhoz, mit szándékoznak elnök tenni ezen a területen, biztosítják-e
azokat a finanszfrozáai lehetős€geket, amelyeket a . Főpolgármester feltételül szabott? Mikor
látják bevezethetőnek aköaős bérletrendszert? Mekkora ősszeggel fogja ezt az állami
költségvetés 2002-ben tamogatri, illetve ennek kapcsán milyen költségvetési támogatást
terveznek a további években?
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